
Projekt protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy Zawonia 

odbytej w dniu 28 września 2017 r. 

 

XXXVIII Sesja Rady Gminy Zawonia rozpoczęła się o godzinie 15.00  w Sali gimnastycznej 

Szkoły podstawowej w Czeszowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia Pan Marek Michałowski na podstawie  art. 20 

ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otworzył XXXVIII Sesję Rady 

Gminy Zawonia. Przewodniczący powitał przybyłych na Sesję Radnych, Panią Wójt, 

Sołtysów, Mieszkańców Gminy Zawonia oraz przedstawicieli prasy. 

Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 11 Radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada Gminy Zawonia może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Poinformował także, że Sesja Rady Gminy jest nagrywana, zapis dźwiękowy będzie 

zamieszczony na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Następnie odczytał porządek obrad Sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytych w dniach 27.06.2017 r., 

24.08.2017 r., 

4. Informacja Wójta Gminy Zawonia. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zawonia i Przewodniczących Komisji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 1) Nr XXXVIII/232/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki     

           zdrowotnej pod nazwą: „Program profilaktyki narządu ruchu dzieci, młodzieży i   

           dorosłych w Gminie Zawonia”. 

 2) Nr XXXVIII/233/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki 

           zdrowotnej pod nazwą: „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki     

           zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie 

           Zawonia na lata 2017 – 2019”. 

 3) Nr XXXVIII/234/2017 w sprawie przyjęcia raportu o sytuacji ekonomiczno – 

           finansowej Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni. 

 4) Nr XXXVIII/235/2017 w sprawie wskazania imienia Szkole Podstawowej w 

 Czeszowie. 

 5) Nr XXXVIII/236/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 



 planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Zawonia. 

 6) Nr XXXVIII/237/2017 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

 przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

 w zakresie grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy 

 Zawonia. 

 7) Nr XXXVIII/238/2017 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

 Gminy Zawonia z przeprowadzonej kontroli gospodarowania środkami publicznymi 

 przez organ wykonawczy pod względem celowości, terminowości, oszczędności w 

 świetle zamówień publicznych, zapytań ofertowych do 30 tys. euro za 2015 r. 

 8) Nr XXXVIII/239/2017 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

           Gminy Zawonia z przeprowadzonej kontroli II Międzynarodowego Wyścigu    

           Kolarskiego „Korona Kocich Gór”. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

9. Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący poinformował o złożonym wniosku przez Panią Wójt, o dodanie do punktu 

6 porządku obrad, następujących projektów uchwał: 

9) Nr XXXVIII/240/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2017 rok. 

10) Nr XXXVIII/241/2017 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Zawonia. 

11) Nr XXXVIII/242/2017 w sprawie partnerstwa na realizację zadania pod nazwą ”Budowa 

chodnika w miejscowości Głuchów Dolny przy drodze powiatowej nr 1339 D” oraz udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Trzebnickiego. 

Przewodniczący poddał wniosek Pani Wójt pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Radna A. Szczepańska zgłosiła wniosek o usunięcie z porządku obrad uchwały Nr 

XXXVIII/237/2017 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Zawonia, ponieważ jej zdaniem 

uchwała ta powinna być zaopiniowana przez Komisję Ochrony Środowiska,                   a 

komisja się nie odbyła z powodu nieobecności przewodniczącego                                                  i 

wiceprzewodniczącego komisji. 

Po dyskusji przewodniczący przeszedł do głosowania nad wnioskiem Radnej A. 

Szczepańskiej. 



Głosowanie: 6 głosów za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące. 

Wniosek nie został przyjęty ze względu na nieosiągnięcie wymaganej bezwzględnej 

większości głosów.  

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad porządkiem obrad dzisiejszej sesji. 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów: 8 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytych w dniach 27.06.2017 r., 

24.08.2017 r., 

1) Projekt protokołu z dnia 27.06.2017 r. 

Brak uwag do protokołu. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad  przyjęciem protokołu. 

Protokół został przyjęty większością głosów : 9 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. 

 

2) Projekt protokołu z dnia 24.08.2017 r. 

Radna B. Kowalska zgłosiła uwagę do punktu 3 protokołu, aby w odpowiedzi do pytania                     

w którym Radna M. Kozłowska otrzymała odpowiedź jakie prace wchodzą w skład sumy 92 

tys. złotych i dopisać zakres tych prac, czyli malowanie klas. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem poprawki zgłoszonej przez Radną 

B. Kowalską. 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem protokołu wraz z poprawką. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. Informacja Wójta Gminy Zawonia. 

Pani Wójt przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od 28.06.2017 r. do 

28.09.2017 r. 

 

Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zawonia i Przewodniczących Komisji. 

  

Przewodniczący poinformował że w okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma: 

– pismo Pani Lidii Kubala Zdeba (dzień wpływu 7.09.2017 r.), wniosek o uchwalenie zmiany 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wsi Kałowice. 

– pismo Pana Roberta Borczyka, wyjaśnienia związane z II Międzynarodowym Wyścigiem 

Kolarskim „Korona Kocich Gór”. 

Przewodniczący poinformował również, że odbyły się w tym czasie posiedzenia Komisji 



Oświaty Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Spraw Socjalnych i 20 września 2017 roku odbyło 

się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji                                      

o przedstawienie informacji z ich działalności. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Spraw Socjalnych Pan D. 

Stec poinformował, że 27.09.2017 roku odbyło się posiedzenie Komisji na którym 

zaopiniowano następujące projekty uchwał: 

1) NR XXXVIII/232/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki    

zdrowotnej pod nazwą: „Program profilaktyki schorzeń narządu ruchu dzieci, młodzieży                     

i dorosłych w Gminie Zawonia”. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie z poprawkami większością głosów. 

 

2) NR XXXVIII/233/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki 

zdrowotnej pod nazwą: „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń 

wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Zawonia na lata 2017 

– 2019”. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

3) NR XXXVIII/235/2017 w sprawie wskazania imienia Szkole Podstawowej w Czeszowie. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Radny D. Stec powiedział, że dokonano również analizy informacji z wykonania budżetu                       

w dziale GOKiB oraz GOPS i ZP ZOZ za pierwsze półrocze 2017 roku. Poinformował, że 

na maile członków komisji było rozesłane sprawozdanie z organizowania wypoczynku 

letniego dla dzieci i młodzieży oraz jesienna oferta kulturalna. W sprawach bieżących 

poruszono tematy remontu szkoły i komisja zaproponowała spotkanie z Panią Dyrektor 

Zespołu Szkół w Zawoni, temat wykonywania uchwał przez Panią Wójt oraz sprawę ZP 

ZOZ. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan S. Dąbrowski poinformował, że 20.09.2017 roku 

zebrała się Komisja Rewizyjna, której celem było przyjęcie sprawozdania                                        

z przeprowadzonej kontroli II Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego „Korona Kocich 

Gór”, oraz ustalenie terminów przeprowadzenia poszczególnych kontroli i wyznaczenie 

składów kontrolnych. 



 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu Pani W. Wawrzyniak 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym, 28.09.2017 roku odbyło się posiedzenie Komisji                           

z następującym  porządkiem obrad: 

1. Zaopiniowanie na XXXVIII Sesję Rady Gminy Zawonia projektów uchwał: 

 

1) Nr XXXVIII/234/2017 w sprawie przyjęcia raportu o sytuacji ekonomiczno –finansowej 

Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni. 

Opinia pozytywna. 

 

2) Nr XXXVIII/236/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Zawonia. 

Opinia pozytywna. 

 

3) Nr XXXVIII/240/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2017 rok. 

Opinia pozytywna. 

 

4) Nr XXXVIII/241/2017 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zawonia. 

Opinia pozytywna. 

 

5) Nr XXXVIII/242/2017 w sprawie partnerstwa na realizację zadania pod nazwą: ”Budowa 

chodnika w miejscowości Głuchów Dolny przy drodze powiatowej nr 1339 D” oraz udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Trzebnickiego. 

Opinia pozytywna. 

 

2. Analiza informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku. 

3. Wnioski mieszkańców dotyczące zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji. 

Radna B. Kowalska poruszyła sprawę pisma z dnia 24.08.2017 roku, z Dolnośląskiego 

Urzędu Wojewódzkiego. Powiedziała, że otrzymała pismo od Przewodniczącego, że takie 



pismo wpłynęło do Rady Gminy i do dnia dzisiejszego tego pisma nie otrzymała. 

Przewodniczący poinformował, że pismo to kierowane było do Opieki Społecznej, on 

natomiast dostał informację, że takie pismo wpłynęło do Rady Gminy i ta informacja była 

pomyłką. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawach. 

1) Nr XXXVIII/232/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki     

zdrowotnej pod nazwą: „Program profilaktyki narządu ruchu dzieci, młodzieży                     i 

dorosłych w Gminie Zawonia”. 

Pani Wójt złożyła autopoprawkę polegającą na tym aby na stronie 12 w punkcie 8, zamienić 

zdanie „lokal położony w Zawoni” na „lokal położony w Gminie Zawonia”. 

Radny Dawid Stec złożył wniosek o wprowadzenie na komisji dwóch poprawek: 

- na stronie 11 w punkcie 4 akapit brzmi „pacjenci mogą korzystać ze świadczeń w dni 

powszednie od poniedziałku do piątku przez 5 godzin dziennie”, dopisać „w tym dwa razy 

po południu” 

- aby wykreślić słowo „fizjoterapeutyczne” z tego samego punktu, ze zdania „zabiegi 

fizjoterapeutyczne powinny odbywać się pod nadzorem co najmniej magistra fizjoterapii”. 

 

Pani Wójt poprosiła o poddanie pod dyskusję zapisu aby zabiegi odbywały się dwa razy  

w tygodniu po południu ze względu na brak połączeń autobusowych. 

Radna B. Kowalska przekazała sygnały od osób pracujących zawodowo oraz opiekunów 

dzieci i młodzieży z prośbami, aby zabiegi były dwa razy w tygodniu w godzinach 

popołudniowych. 

Radny D. Stec zwrócił uwagę na 3-letni okres realizacji programu i jeśli wprowadzony 

zostanie sztywny zapis, że ma to być dwa razy po południu w razie rekomendowania np. za 

dwa lata innego rozwiązania trzeba będzie zmieniać program dlatego jego zdaniem lepiej 

zostawić neutralny zapis w tym programie. 

 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad poprawkami. 

a) Aby pacjenci byli przyjmowani od poniedziałku do piątku, przez 5 godzin dziennie w tym 

dwa razy w godzinach popołudniowych. 

Głosowanie: 4 głosy za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący. 

Poprawka nie została przyjęta. 

b) Aby w punkcie 4, w akapicie 3 na stronie 11 wykreślić słowo „fizjoterapeutyczne” 

Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 



 

Radna B. Kowalska zgłosiła swoje wątpliwości co do programu.  

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem uchwały wraz z poprawką  

i autopoprawką Pani Wójt. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 8 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące. 

 

2) Nr XXXVIII/233/2017 w sprawie przyjęcia w Gminie Zawonia programu polityki zdrowotnej 

pod nazwą: „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami 

brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Zawonia na lata 2017 – 2019”. 

Pani Wójt zgłosiła autopoprawkę do uchwały, aby w punkcie 2, podpunktu 4, rozdziału 3 

„organizacja programu” wpisać „koszt jednostkowy rzeczywisty określony zostanie  

w wyniku rozstrzygnięcia konkursu o którym mowa”. 

Radna B. Kowalska przytoczyła uwagi Agencji Technologii Medycznych i Taryfikacji do 

programu, które według niej nie zostały uwzględnione. 

Pani Wójt powiedziała, że Pani Radna nie widziała projektu programu, który został wysłany 

do zaopiniowania Agencji i uwagi które Agencja wniosła zostały uwzględnione. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 8 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące. 

 

3) Nr XXXVIII/234/2017 w sprawie przyjęcia raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni. 

Radna B. Kowalska poinformowała, że wstrzyma się od głosu ponieważ były 

nieprawidłowości i że nigdy nie będzie pewna, że to co jest przekazywane będzie zgodne 

ze stanem faktycznym. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 9 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. 

 

4) Nr XXXVIII/235/2017 w sprawie wskazania imienia Szkole Podstawowej w Czeszowie. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

5) Nr XXXVIII/236/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Zawonia. 

Po dyskusji na temat wyłonienia wykonawcy Przewodniczący przeszedł do głosowania nad 



uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 9 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. 

 

6) Nr XXXVIII/237/2017 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności                         

w zakresie grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Zawonia. 

Radna A. Szczepańska wyraziła swoją opinię na temat projektu uchwały. Natomiast  radca 

A. Góral powiedział, że ta uchwała niczego jeszcze nie przesądza, określa jedynie 

wymagania jakie przedsiębiorca powinien spełniać, ale ten przedsiębiorca powinien 

wystąpić do Wójta Gminy Zawonia o uzyskanie zezwolenia i to Wójt Gminy Zawonia                       

w oparciu o tę uchwałę będzie rozstrzygał o tym czy takie zezwolenie udzielić. Po dyskusji 

na temat uchwały i wyjaśnień złożonych przez radcę oraz Panią Wójt na pytania radnych 

przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Uchwała została przyjęta większością głosów: 4 za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące. 

 

7)  Nr XXXVIII/238/2017 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zawonia z przeprowadzonej kontroli gospodarowania środkami publicznymi przez organ 

wykonawczy pod względem celowości, terminowości, oszczędności w świetle zamówień 

publicznych, zapytań ofertowych do 30 tys. euro za 2015 r. 

Radna B. Kowalska zgłosiła uwagę, że nie otrzymano załączników do protokołu o które była 

prośba i w sprawozdaniu brakuje takiego wniosku, że gminy nie powinny pobierać od 

mieszkańców opłat za przyłączanie do sieci wodociągowych i kanalizacyjnych i prosi o 

uwzględnienie takiego wniosku. 

Pani Wójt powiedziała, że Gmina nie pobiera opłat od mieszkańców za przyłączenie do sieci 

wodociągowej, Gmina kupuje materiały do budowy sieci, a budowę sieci wodociągowej na 

terenie Gminy prowadzą inwestorzy. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 9 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. 

 

8) Nr XXXVIII/239/2017 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zawonia z przeprowadzonej kontroli II Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego „Korona 

Kocich Gór”. 

Radna M. Kozłowska zaproponowała aby Przewodniczący odczytał pismo od Pana R. 

Borczyka. 

Przewodniczący poinformował, że pismo to wpłynęło do niego dopiero wczoraj, następnie 



przeszedł do odczytania pisma. 

Pani Wójt powiedziała, że Komisja Rewizyjna badała to co było związane z wnioskiem do 

Urzędu Marszałkowskiego, nie badała natomiast dotacji w wysokości 60 tys. złotych, które 

jednostki OSP gminy otrzymały od Państwowej Straży Pożarnej za zorganizowanie wyścigu 

kolarskiego.  

Dyskusja dotyczyła kontroli organizacji wyścigu i wniosków pokontrolnych. 

Pani Wójt wypomniała, że protokół został przyjęty po pierwszej kontroli i miał być 

uzupełniony po uzyskaniu ostatecznej oceny przez Urząd Marszałkowski, dlatego 20 lipca 

tego roku zebrał się ponownie zespół kontrolny i uzupełnił protokół. 

Radna B. Kowalska powiedziała, że protokół z dnia 20 lipca nie został przyjęty, zwróciła 

uwagę, że nie ma w sprawozdaniu wniosku że Gmina nie otrzymała zwrotu dotacji 4460 

złotych oraz nie została wskazana osoba za to odpowiedzialna. 

Radny Sławomir Dąbrowski powiedział, że nie czuje się upoważniony do imiennego 

wskazywania osób odpowiedzialnych za zaniedbania. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 7 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące. 

 

9) Nr XXXVIII/240/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2017 rok. 

Radny D. Stec zapytał czy ktoś wystąpił z wnioskiem o montaż wyświetlacza prędkości                 

w miejscowości Zawonia. Pani Wójt odpowiedziała, że mieszkańcy ul. Oleśnickiej wystąpili 

z wnioskiem o zamontowanie spowalniacza ruchu przy wjeździe od strony Oleśnicy, ale ze 

względu na to, że nie można tam nic innego wykonać, będzie zamontowany wyświetlacz 

prędkości. 

Po dyskusji na temat drogi wojewódzkiej Przewodniczący przeszedł do głosowania nad 

uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 10 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

 

10) Nr XXXVIII/241/2017 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zawonia. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: 10 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

 

 11) Nr XXXVIII/242/2017 w sprawie partnerstwa na realizację zadania pod  nazwą: 

  „Budowa chodnika w m. Głuchów Dolny przy drodze powiatowej nr 1339 D” oraz 

  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Trzebnickiego.      



Przewodniczący odczytał w całości brzmienie uchwały: Nr XXXVIII/242/2017 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej powiatu trzebnickiemu na realizację zadania pod nazwą 

„Budowa chodnika w miejscowości Głuchów Dolny przy drodze powiatowej nr 1339D”. 

Przewodniczący przeszedł do głosowania nad uchwałą. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Radna M. Kozłowska zapytała co się stało, że pomimo zaproszenia nie są obecni Radni 

Powiatowi. 

Przewodniczący powiedział, że nie otrzymał żadnej odpowiedzi i nie zna przyczyn 

nieobecności. 

Radny D. Stec podziękował Pani Wójt za szybką reakcję na wniosek złożony przez niego, 

Radną W. Wawrzyniak, Radną P. Muszyńską oraz Panią Sołtys Czeszowa o usunięcie 

krzaków w miejscowości Czeszów oraz przypomniał o drugiej części prośby o zakup lustra 

drogowego w miejsce wcześniej skradzionego. 

Radny S. Dąbrowski złożył wniosek grupy sołtysów o to aby zaraz po informacji 

Przewodniczącego Rady były wnioski i zapytania sołtysów. 

Przewodniczący odpowiedział, że rozważy wniosek. 

Radny S. Dąbrowski podziękował Pani Wójt za zmianę organizacji ruchu w miejscowości 

Cielętnik oraz wniósł wniosek aby na odcinku drogi gminnej Kopiec – Tarnowiec wprowadzić 

ograniczenie tonażu pojazdów. 

Radna I. Grzelak poruszyła problem poboczy przy drodze powiatowej prowadzącej od 

Ludgierzowic do Kopca, gdzie stan poboczy utrudnia poruszanie się dzieci idących na 

autobus szkolny. 

Pani Wójt powiedziała, że do końca przyszłego tygodnia Gmina będzie składać wnioski  

do Starostwa Powiatowego o wykonanie prac. 

Radna I. Grzelak powiedziała, że Starostwo obiecało przycinanie gałęzi przy drogach, nie 

zrobiło tego i gałęzie wystają w pasie drogowym. 

Pani Wójt powiedziała, że Starostwo posiada już maszynę i będzie przeprowadzało te prace 

jesienią i zimą jak spadną liście. 

Radna B. Kowalska zapytała kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji w 

Suchej. 

Pani wójt odpowiedziała, że jak tylko zostanie przygotowany, ale jeszcze nie w tym roku. 

Radna B. Kowalska zapytała kiedy będzie gotowe Studium. 

Pani Wójt odpowiedziała, że ma nadzieję, że w ciągu miesiąca. 



Radna W. Wawrzyniak zapytała kiedy będzie zamontowana reszta oświetlenia 

 w Czeszowie. 

Pani Wójt powiedziała, że w tej kwestii trzeba zapytać wykonawcę, ponieważ Gmina nie jest 

tutaj inwestorem. 

Pani Wójt zaproponowała aby Przewodniczący Komisji odnieśli się do możliwości zmian  

w statucie dotyczących organizacji i zwoływania prac Komisji. Radny D. Stec złożył wniosek 

aby Przewodniczący Komisji spotkali się zaraz po sesji w sprawie ustalenia terminu 

spotkania w sprawie ewentualnych zmian w statucie. 

 

Ad.8. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

Brak pytań. 

 

Ad.9. Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący zamknął XXXVIII Sesję Rady Gminy Zawonia. 

Sesja Rady Gminy Zawonia zakończyła się o godzinie 17:30. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Zawonia. 

 

                                                                               

                         

Protokołowała: 

Małgorzata Mikoś      Przewodniczący Rady Gminy  

         Marek Michałowski                     

 

 

 


